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Mestna četrt Brezje-Dogoše-Zrkovci 

Na trati 2, 2000 Maribor 
tel. št.: +386.2.2201-844, e-pošta: 

mcbrezje@maribor.si 

     

 
Številka: 01301-152/2016-3 
Datum: 16.12.2016 
 
 

Z A P I S N I K 
 
17. seje sveta mestne četrti, ki je bila v torek, 13. decembra 2016 ob 17. uri v gostišču Pri 
Lešniku, Dupleška cesta 49, Maribor 
 
PRISOTNI:  
 
ČLANICE IN ČLANI SVETA:  
Oton Štrucl, Žana Tischler, Silvo Mikl, Majda Dušej, Polonca Černenšek, Klemen Peran, 
Alojz Roj, Ivan Gregurič, Jadranka Grgić, Silvester Gregorič 

 
OSTALI PRISOTNI:  

Diana Slekovec – Referentka 

Mateja Dover- Emeršič, svetnica MS 
Milan Mikl, svetnik MS 
 
 
UPRAVIČENO ODSOTNI: 
Vera Vilčnik  
 
NEUPRAVIČENO ODSOTNI: 
Iztok Levstek 

 
 
 
 

D N E V N I    R E D :  
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Obravnava in potrditev zapisnikov: 16. redne seje ter  2. dopisne seje sveta 
4. Imenovanje inventurnih komisij 
5. Srečanje s predsedniki društev v MČ 
6. Razno 

 
 
 

1. 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

 
Predsednik sveta, Oton Štrucl je pozdravil prisotne.  Ugotovil je, da je prisotnih 10 članic in  
članov od izvoljenih 13, kar zagotavlja sklepčnost.   
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2.  

Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 

Predlog dnevnega reda je bil posredovan z vabilom. Točko je odprl predsednik Oton Štrucl in 
prisotne pozval k razpravi. Pripomb k predlaganem dnevnem redu ni bilo, zato so prisotni na 
predlog predsednika sveta glasovali in soglasno z 10 glasovi ZA sprejeli 
 
 
 
1. SKLEP: 
Svet mestne četrti sprejema dnevni red 17. seje sveta mestne četrti: 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Obravnava in potrditev zapisnikov: 16. redne seje ter  2. dopisne seje sveta 
4. Imenovanje inventurnih komisij 
5. Srečanje s predsedniki društev v MČ 
6. Razno 
 
 

 
3. 

Obravnava in potrditev zapisnikov: 16. redne seje ter 2. dopisne seje sveta mestne 
četrti 

 
Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Pripomb ni 
bilo, zato so na  predlog predsednika  prisotni glasovali o potrditvi zapisnikov in soglasno z 
10 glasovi ZA sprejeli 
 
2. SKLEP:   
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci potrjuje zapisnike 16. redne seje, z dne 15. novembra 
2016 in 2. dopisne seje z dne 18. novembra 2016. 
 
 

4. 
Imenovanje inventurnih komisij 

 

 

Na podlagi Navodila za popis sredstev in obveznosti do virov sredstev z dne 22.09.2009, 
Zakona o računovodstvu (UR.L.RS 23/99) z dne 8.4.1999, Slovenskih računovodskih 
standardov je potrebno ob koncu leta opraviti inventuro. Popis komisij se opravi po stanju na 
dan 31.12.2016 za popis sredstev in virov za leto 2016, zato je predsednik predlagal, da se 
imenuje Popisna komisija za opis osnovnih sredstev in Popisna komisija za popis denarnih 
sredstev. 
Za osnovna sredstva, ki so v lasti MČ so se pripravile nalepke z inventurnimi številkami zato 
ni bilo zadržkov za imenovanje inventurnih komisij. Člani so se strinjali s predlaganimi člani 
inventurnih komisij, zato so na predlog predsednika glasovali in soglasno  z 10 glasovi ZA 
sprejeli: 
 
3. SKLEP : 
Svet MČ imenuje člane popisne komisije za popis osnovnih sredstev in drobnega 
inventarja za leto 2016 v sestavi: 
 

- Predsednik: Ivan Gregurič 
- Član: Silvo Gregorič 
- Član: Klemen Peran 
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Ter popisne komisije za popis denarnih sredstev, časovnih razmejitev, obveznosti in 
terjatev ter splošnega sklada v sestavi: 
 

- predsednik Žana Tischler 
- članica: Majda Dušej 
- član: Silvo Mikl 

 

Izda se odločba s katero se imenuje inventurna komisija.  

Popis osnovnih sredstev in drobnega inventarja bo opravljen 20. januarja 2017 ob 

18.00 v prostorih MČ, Na trati 2, Maribor 

Popis denarnih sredstev bo opravljen v mesecu januarju 2017. 

 
 
Predsednik Oton Štrucl je povedal, da imamo v MČ nekaj osnovnih sredstev, ki so za odpis, 
zato je predlagal, da svet MČ sprejme sklep o odpisu osnovnih sredstev. Člani sveta so se 
strinjali in na predlog predsednika glasovali in soglasno z 10 glasovi ZA  sprejeli: 
 
 
4. SKLEP: 
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci predlaga Popisni komisiji za opis osnovnih sredstev , 
da odpiše naslednja osnovna sredstva: 

- Inv. Št. 30027 Aparat fotokopirni EP 1054 

- Inv. Št. 30034 Tiskalnik Samsung color laser 
- Inv. Št. (30045, 30046, 30047, 30048, 30049, 30050) računalnik prenosni 

Thinkpad R500 MT2716  
 

 

 

5. 
Srečanje s predsedniki društev v MČ 

 
Točko dnevnega reda je odprl predsednik Oton Štrucl, ki je najprej pozdravil predstavnike 
društev v MČ. Povedal je, da so se člani sveta MČ odločili, da jih povabijo na zadnjo sejo v 
letu, ker bi se jim radi zahvalili za sodelovanje v letu 2016 in si želijo takšnega dobrega 
sodelovanja tudi v prihodnjem letu. Nato je predal besedo predstavnikom društev, ki so 
povedali, da je bilo sodelovanje s MČ v tem letu res zelo dobro in se bodo trudili, da tako tudi 
ostane v letu 2017. 
 
 
 
 

16. 
Razno 

 
Pod to točko dnevnega reda se je predsednik zahvalil članom sveta za sodelovanje pri 
prireditvah, ki so se odvijale v letu 2016 (materinski dan, postavitev majskega drevesa, 
praznik MČ, Veseli Advent, ki še bo v mesecu decembru) in jih prosil za tako plodno 
sodelovanje v prihodnjem letu. 
Nato je povedal, da pa zadeve pri investicijskem planu 2016 niso dobre, ker ni bilo 
realizirano praktično nič. Upa, da se bo v prihodnjem letu realiziralo nekaj zadev, ki so v 
investicijskem programu za leto 2017-2018. 
Nato preda besedo članom sveta. 
Ivan Gregurič vpraša ali je že prišel kakšen odgovor iz DARS-a glede dovozne poti na 
počivališče. Oton Štrucl odgovori, da še čakamo. Ko pride odgovor, se ga takoj obvesti. 
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Majda Dušej vpraša, kako je s projektom na Podrtem, Oton Štrucl pove, da bo sestanek na 
to temo v sredo 14.12.2016 na Sektorju za urejanje prostora. Prisoten bo tudi Gregor 
Reichenberg, arhitekt iz Brezja. 
Polonca Černenšek vpraša, če se lahko kaj uredi s cesto med Zrkovci in Dogošami, ki je zelo 
ozka. Milan Mikl pove, da so bankine utrjene, zato ni problem srečanja dveh vozil. Ne bi bilo 
dobro, da bi se širila, predvsem iz vidika varnosti, ker s širitvijo bi se povečala tudi hitrost 
vozil. 
Milan Mikl pove tudi, da je dogovorjen s g. Špenga, da si bosta ogledala Dogoše, kjer ni 
cestne razsvetljave. Dogovorijo se, da pokliče še Otona Štrucl in Ivana Gregurič, da se 
pridružita ogledu. 
Nadaljnje razprave ni bilo, zato je predsednik prisotne povabil k druženju ob koncu leta. 
 
Sejo je predsednik zaključil ob 20.00 uri. 
 
 
 
Pripravila: 
Diana SLEKOVEC 
Referentka  
 

Oton ŠTRUCL 

Predsednik sveta MČ 
                                                                                             Brezje-Dogoše-Zrkovci 
 
 
 
 
Poslano:  

- članicam in članom sveta mestne četrti 
 

V vednost po elektronski pošti: 

- Sekretariat za splošne zadeve, Služba za MČ in KS 
 
 

 


